
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 20.01.2020 

Pan Radosław Murkowski 

 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1) W dniu 19.12.2019 odbyła się sesja powiatu zielonogórskiego w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. Radę na sesji reprezentowała II 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie Pani Agnieszka Szeląg. 

2) W dniu 19.12.2019 roku odbyło się spotkanie wigilijne w Jednostce Wojskowej w 

Sulechowie. Na spotkaniu Radę reprezentował I Wiceprzewodniczący Pan Stanisław Kaczmar. 

3) W dniu 20.12.2019 odbyło się spotkanie Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

Przewodniczącymi wszystkich Klubów Radnych Rady Miejskiej w Sulechowie z II 

Wiceburmistrzem Sulechowa w sprawie planowanej inwestycji dotyczącej fermy trzody 

chlewnej w Kalsku. 

4) W dniu 20.12.2019 odbyło się spotkanie mieszkańców wsi Kalsk i Brzezie K. Sulechowa w 

sprawie planowanej inwestycji dotyczącej fermy trzody chlewnej w Kalsku. Na spotkaniu Radę 

reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Radosław Murkowski wraz 

z innymi radnymi. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

5) W dniu 12.01.2020 z Okazji XXVIII Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy na 

Stadionie Miejskim odbył się „TRENING BIEGOWY”. Na biegu Radę reprezentował 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Radosław Murkowski wraz z radnym 

Krzysztofem Kluczyńskim. 

6) W dniu 12.01.2020 odbył się XXVIII Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy na placu 

przy Ratusz w Sulechowie. Na imprezie Radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Sulechowie Pan Radosław Murkowski wraz z innymi radnymi. 

7) W dniu 17.01.2020 odbyło się spotkanie Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

Przewodniczącymi wszystkich Klubów Radnych Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem 

Sulechowa w sprawie uchwał podejmowanych na najbliższej sesji. 

8) W dniu 17.01.2020 odbyło się tradycyjne Spotkanie Noworoczne Burmistrza Sulechowa z 

mieszkańcami Gminy Sulechów. Na spotkaniu Radę reprezentował Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulechowie Pan Radosław Murkowski wraz z innymi radnymi.  

9) W dniu 17.01.2029 odbyło się spotkanie przedstawicieli klubów radnych Rady Miejskiej w 

Sulechowie z  ks. kan. Andrzejem Szkwarkiem – proboszczem Parafii Podwyższenia Krzyża 

Świętego w Sulechowie w sprawie remontu dachu Kościoła.  

W Biurze Rady odbyły się dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie w dniach: 

W dniu 07.01.2020 w godz. 14.00 – 15.00 

W dniu 14.01.2020 w godz. 14.00 – 15.00 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane w 

Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Wpłynęły następujące pisma i interpelacje: 

1) Informacja na temat porozumienia Ośrodka Pomocy Społecznej z izbą wytrzeźwień – jako 

odpowiedź na interpelację radnych Piotra Miszkiewicza i Wojciecha Szefnera. 

2) Opinia prawna dotycząca skarg na Dyrektora OPS w Sulechowie. 

3) Zarządzenie zastępcze Wojewody Lubuskiego w sprawie zmiany nazwy Szkoły 

Podstawowej w Cigacicach. 

4) Pismo radnego Jana Rerusa o udostępnienie do wglądu pozwu. 

5) Interpelacja radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie przejścia dla pieszych i garbu 

spowalniającego. 

6) Interpelacja radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie przejścia dla pieszych. 

7) Pismo w sprawie chęci członkostwa radnej Pani Izabeli Wojewody w komisji Przestrzegania 

Prawa i Ochrony Środowiska. 

8) Pismo w sprawie chęci członkostwa radnej Pani Agnieszki Szeląg w komisji Przestrzegania 

Prawa i Ochrony Środowiska. 

9) Odpis wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego sygn. akt II SA/Go 705/19 na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego z dnia 21 sierpnia 2019 r. 

10) Rezygnacja radnych Pani Arlety Lubieniec oraz Pana Sebastiana Różyckiego z członkostwa 

w zespole do spraw organizacji sieci placówek oświatowych w Gminie Sulechów. 

 

 

               Z poważaniem 

               Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

 

               Radosław Murkowski 

 

 


